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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Simicskó Istvá n

honvédelmi miniszter úrnak,

„Kártalanítják-e valaha a Honvéd Egészségpénztár valamennyi tagját? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Honvéd Egészségpénztár volt tagjainak kártalanításával kapcsolatos, 457/2016 . (XII. 23.) Korm.
rendeletből világosan kiderül, hogy bár több mint másfél év késlekedés után megkezdődhet a
rendvédelmi szervek kárt szenvedett tagjainak kártalanítása, az csak az aktív .állományú tagok
esetében történhet meg . Így azon károsultak, akik korábban az állományba tartoztak vagy azzal

kapcsolatban váltak a Honvéd Egészségpénztár tagjává, ám mára nem aktív .állományúak (így

többek között a volt szolgálati nyugdíjasok, nyugállományúak), gyakorlatilag semmilye n
kártalanításban nem részesülnek (önkéntes tartalékos szolgálat kivételével, amelyet sok érintet t
károsult nem tud, nem tudott vállalni) .

Az elmúlt hónapokban az MSZP számtalan alkalommal próbálta jelezni a minisztérium számára ,
hogy a nem aktív állományú károsultak diszkriminatív megkülönbözetése elfogadhatatlan é s
indokolatlan. Azonban erre a miniszter úr érdemben nem volt hajlandó " reagálni, csupán a z
érintettek el őtt is ismert, és pont a problémát okozó normaszöveget küldte válaszaként.
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Az évtizedeken keresztül honvédelmi illetve rendészeti feladatot ellátó, ma már nem aktí v

állományú károsultak megsegítésének megkérdőjelezhetetlen fontosságára tekintettel arra kérem a

tisztelt Miniszter Urat, hogy válaszoljon az alábbiakra :

L Miért zárták ki a kártalanításra jogosultak köréből a nem aktív állományú ,

korábbi Honvéd Egészségpénztári tagok hivatkozott körét ?

2. Mikor tervezi a Kormány módosítani az érintett jogszabályt annak érdekében ,

hogy az érintett mintegy 4.000 károsult is hozzájuthasson megtakarításához ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2017 . február 16 .

Dr. Tóth Bertala n
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ (MSZP)
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